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Zapisnik 

sa sednice Saveta COBISS.net 

20. oktobar 2022. godine, Maribor

Sednica je održana u Mariboru, u sredu, 20. oktobra 2022. godine. 

Prisutni: 

Članovi Saveta COBISS.net: 
Dr Ismet Ovčina; Nacionalna i univerzitetska biblioteka Bosne i Hercegovine; (direktor) 
Dr Aleš Bošnjak; IZUM, Slovenija; (direktor) 
Dr Vladimir Pištalo; Narodna biblioteka Srbije; (upravnik) 
Krasimira Aleksandrova, Nacionalna biblioteka Bugarske "Sv. Ćirilo i Metodije"; 
(direktorka) 
Rahmetulla Kuqi, Nacionalna i univerzitetska biblioteka Severne Makedonije "Sv. Kliment 
Ohridski" (direktor) 
Žaklina Gjalevska; Nacionalna i univerzitetska biblioteka Severne Makedonije "Sv. Kliment 
Ohridski"; (rukovodilac NCC) 
Dragica Lompar; Nacionalna biblioteka Crne Gore "Đurđe Crnojević"; (direktorka) 
Vjenceslava Ševaljević; Nacionalna biblioteka Crne Gore "Đurđe Crnojević"; (rukovodilac 
NCC) 
Željka Komlenić; Nacionalna i univerzitetska biblioteka Republike Srpske; (rukovodilac 
NCC) 
Arjeta Sadiku, IZUM 
Mirlona Buzo; Biblioteka Akademije nauka Albanije 
Davor Bračko; IZUM (koordinator COBISS.net, zapisničar) 

Dnevni red sednice: 

• Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta COBISS.net održanog 12.
septembra 2022. godine,

• Novosti,

• Razno.

Ismet Ovčina je u svojstvu predsednika otvorio sednicu i pozdravio sve prisutne. Predstavio 

je novog direktora Nacionalne biblioteke Severne Makedonije, Rahmetullu Kuqija. Mirlona 
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Buzo se predstavila i svima predočila odakle dolazi.  

Ismet Ovčina je rekao da je pre nekoliko dana poslao zapisnik sa prethodne sednice 

članovima Saveta COBISS.net u pregled. Upitao je da li neko ima neku primedbu. Primedbi 

nije bilo, svi su se složili i usvojili zapisnik sa prethodne sednice Saveta COBISS.net. Aleš 

Bošnjak je rekao da će zapisnik biti javno objavljen na internetu. Na predlog Ismeta Ovčine 

zapisnici će od sada biti objavljeni u sažetom obliku. 

Sledeća tačka dnevnog reda bile su novosti. Ismet Ovčina je dao reč Alešu Bošnjaku i pritom 

mu čestitao na odličnoj konferenciji. Aleš Bošnjak se svima zahvalio za prisustvo na 

konferenciji. Zahvalio se i Davoru Bračku i njegovoj ekipi za izvrsnu organizaciju 

konferencije. Rekao je da su svečana večera i druženje bili odlični. Aleš Bošnjak je potom 

načeo temu akcionog plana. Za 2022. godinu IZUM je uspeo da obezbedi razvojnu pomoć 

za projekat COBISS.net u iznosu od 20.000 EUR od nadležnog ministarstva i 20.000 EUR od 

ministarstva spoljnih poslova. Aleš Bošnjak nije siguran da li će i sledeće godine biti isto 

uspešan pri pribavljanju sredstava budući da se administracija na ministarstvima zamenila. 

Postoji i opcija pribavljanja sredstava od Uneska. Bhanu Neupane nije mogao da dođe na 

konferenciju, ali je obećao da će se potruditi sledeći put. Aleš Bošnjak je rekao da su svi 

odlično sarađivali pri izvođenju akcionog plana i podsetio sve prisutne da računi za ovu 

godinu moraju da budu poslati pre kraja godine, tj. do 31. decembra. Samo ti računi biće 

prihvaćeni u okviru razvojne pomoći. Takođe, zamolio je sve da sastave kraći izveštaj.  

Potom je Davor Bračko dodao da je već govorio sa rukovodiocima NCC i da su već upoznati 

s detaljima koji se tiču utroška sredstava i ispostavljanja računa.   

Aleš Bošnjak je rekao da će se sledeće sedmice održati izbor za direktora IZUM-a. Dodao je 

i da im nije uspelo da uključe Hrvatsku u akcioni plan i da je Ismet Ovčina i sam pokušao da 

sklopi dogovor u vezi s razmenom zapisa između Nacionalne i univerzitetske biblioteke 

Bosne i Hercegovine i Nacionalne i sveučilišne knjižnice Hrvatske, ali da im nije uspelo za 

sada da sklope dogovor. Dodao je i da je IZUM dobio molbu za uključivanje biblioteke iz 

Koprivnice u Hrvatskoj, kao i da će ta biblioteka pozvati još 7 biblioteka koje nisu zadovoljne 

programom koji trenutno koriste da se priključe COBISS sistemu. IZUM je spreman da za 

njih odradi besplatne konverzije kako bi im pomogao da se uključe u COBISS sistem. 

Međutim, Nacionalna i sveučilišna knjižnica za sada ne dozvoljava prenos zapisa u COBISS 

sistem. Upitao je da li neko ima neki predlog, da li bi trebalo napisati pismo ili na drugi 

način preduzeti neke mere. Rekao je i da su predstavnici Nacionalne i sveučilišne knjižnice 

Hrvatske pozvani na COBISS konferenciju, ali su otkazali učešće u poslednjem trenutku. 

Ismet Ovčina je rekao da će nastaviti s aktivnostima na uključivanju biblioteka iz Hrvatske. 

Vladimir Pištalo je predložio da se napiše pismo. Aleš Bošnjak se složio. Vladimir Pištalo je 

predložio da bi sastavljanje tog pisma trebalo da se uskladi tokom sledećih nekoliko dana.  

Ismet Ovčina je izrazio nadu da će nastaviti s uspešnom saradnjom. Zahvalio se Alešu 

Bošnjaku, Davoru Bračku i ekipi na uspešnom izvođenju konferencije. Niko drugi nije imao 

ništa da doda. Ismet Ovčina je pohvalio predavače na konferenciji i istakao da je proslava 
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30-godišnjice IZUM-a bila lepa. Aleš Bošnjak se zahvalio svima i izrazio nadu da će se uskoro 

opet videti na COBISS danima. 
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